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Xin Ma 

Beijing 

+86 10 8516 4240 

xin.ma@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Foreign direct investment 

◼ Domestic IPO and refinancings 

◼ General corporate 

◼ Mergers and acquisitions 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Ma specializes in private equity financing, corporate restructuring, foreign direct investment, 

mergers and acquisitions, and compliance.  She has represented many companies in a wide variety 

of cross-border transactions in diverse industries such as intelligent manufacturing, technology, new 

retail, enterprise service, biotechnology, and healthcare.  Ms. Ma has also provided legal services to 

several startup companies on compliance issues relating to labor and employment, business 

operations, and corporate governance. 

Ms. Ma has represented numerous well-known international and PRC funds in private equity 

transactions, including Legend Capital, Matrix Partners China, Genesis Capital, Eastern Bell Capital, 

CCT Fund, Sherpa Healthcare Partners, IDG, Baidu Ventures, Joy Capital, Qiming Venture Partners, 

Advantech Capital.  Ms. Ma also advises startup company clients on their equity financing 

transactions, including Digitforce, Aibee, GrowingIO, Xverse. 

EDUCATION 
Ms. Ma obtained an LL.B. degree and an LL.M. degree in Civil and Commercial Law from China 

University of Political Science and Law in 2012 and 2015, respectively. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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马欣 

北京 

+86 10 8516 4240 

xin.ma@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 外商直接投资 

◼ 境内上市和再融资 

◼ 一般公司事务 

◼ 兼并和收购 

工作经历 

马欣律师主要执业领域为创业投资和私募融资、境内外上市重组和外商投资，马欣律师代表

客户处理了数宗复杂的跨境交易，涉及智能制造、科技、消费、企业服务、医疗健康领域的

风险投资、并购和合资交易。此外，马欣律师协助多家初创公司处理公司治理、劳动、日常

业务合规方面的法律事务。 

马欣律师曾代表多众多知名跨国或本土的股权投资基金投资中国企业，主要包括：君联资本、

经纬中国、元生资本、钟鼎资本、中国国有企业结构调整基金股份有限公司、夏尔巴、IDG 资

本、百度风投、愉悦资本、启明创投、尚珹资本等。马欣律师也为各行业的创业者提供投融

资相关的法律服务，包括数势科技、爱笔科技、易数科技、花钿谷等。 

教育背景 

马欣律师于 2012 年获得中国政法大学法学学士学位，此后继续在中国政法大学民商经济法学

院深造，并于 2015 年获得民商法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


